
Notulen ALV Limburgse schaakbond, 24-09-2016 te Stein 

 

Aanwezig 

LiSB bestuur  Walter Kunstek  voorzitter 

   Jean van Kan    secretaris 

   Arthur Hendrickx  penningmeester 

   Ynze Mengerink  competitieleider 

   Pim Lammes   PR functionaris 

SV Voerendaal Henk Gommer 

   Luc Zimmerman 

   Ruud Lemmers 

De Juiste Zet  Mariëlle Meijs 

   Leon Curfs 

Venlose SV  Geert Hovens 

BSV Blerick  Dirk Bergmans 

DJC Stein  Fabian Miesen 

HSDV Helden  Pascal Schuman 

SV Leudal  Iwan Sentjens 

SV ’t Stokpaardje Peter Simonis 

SV Heerlen  Jan Schoffelen 

   Jean Bodelier 

SV Maastricht  Jos Uiterwijk 

SV de Postertoren Rob Haarsma   

SV Schaesberg  Hans Ypma 

RSC ’t Pionneke Ton Geenen 

KNSB   Jan Stomphorst 

 

Afwezig met kennisgeving 

SV Horst, EWS Weert, SV Eijsden, GESS Sittard, Schaakvelden, Sjaakmat. 

 

Afwezig zonder kennisgeving 

SV Tegelen, SV Bergen, Hoensbroek ME, SV Reuver 

 

1) Opening 

Walter heet de aanwezigen van harte welkom. Speciaal welkom voor Jan Stomphorst, de 

afgevaardigde van de KNSB. 

De verenigingen Ultimo Vero en Brunssum zijn opgeheven. 

Er wordt 1 minuut stilte gehouden voor de overleden leden. 

Het voorstel om het aantal stemmen per vereniging eenmalig aan te passen wordt 

verworpen. De leden vragen om een voorstel hiertoe bij de volgende ALV. 

 

2) Ingekomen stukken 

Behoudens de documenten die al aan de vergaderstukken zijn toegevoegd, zijn er geen 

ingekomen stukken. 



3) Notulen ALV 16-04-2016 

Er zijn geen opmerkingen of aanvullingen. De notulen worden goedgekeurd, met dank aan 

notulist Jean van Kan. 

 

4) Financiën 

Arthur geeft een korte toelichting op het financieel overzicht. Vanuit de leden komen er 

enkele vragen: 

 Kosten website. Het bestuur is met het thema website bezig en zal dit agenderen 

tijdens de eerstvolgende ALV. 

 Wederom interen op eigen vermogen. Het bestuur geeft aan, dat de intentie is, om 

de volgende begroting sluitend te krijgen en niet verder in te teren op het eigen 

vermogen. Er wordt nog specifiek gevraagd naar de bijdrage aan het PKL 

(geïntegreerd in het Limburg open), Arthur geeft aan dat deze bijdrage afgebouwd 

wordt naar 50 procent, zoals besloten tijdens de ALV  van 16-04-2016. 

 Wat wordt er gedaan om de aanwas van leden te stimuleren? Dit gebeurt onder 

andere middels het opstarten van regio bijeenkomsten en verenigingsondersteuning. 

Samenwerking is hierbij noodzakelijk, het bestuur kan activiteiten coördineren, maar 

uiteindelijk zullen de inspanningen door de verenigingen gedaan moeten worden. 

De sponsor bijdrage van de Limburger is weggevallen.  

De contributieverhoging wordt goedgekeurd. 

Namens de kascontrole commissie (Ruud Lemmers en Ed Golob) doet Ruud Lemmers verslag 

van de kascontrole. Alles is in goede staat bevonden. Daarop verleent de vergadering 

decharge aan de penningmeester over het seizoen 2015/2016. 

De kascontrolecommissie over seizoen 2016/2017 wordt gevormd door de verenigingen BSV 

en Voerendaal, over het seizoen 2017/2018 door BSV en de Juiste Zet. 

 

5) Jeugdzaken 

De reglementswijziging LK jeugd wordt met algemene stemmen aangenomen. 

Er zijn nog geen kandidaten voor de organisatie van de vrijgekomen Grand Prix toernooien. 

In een interessante brainstorm sessie wordt er gediscussieerd over thema’s en invulling van 

het jeugdbeleid. Als tips worden zaken genoemd als Chessity, schoolschaak en herinvoering 

van het regionaal jeugdoverleg.  Conclusie is, dat een en ander staat of valt met 

samenwerking en de beschikbaarheid van vrijwilligers.  

Afgesproken wordt, mede met het oog op de op te starten regio bijeenkomsten, dit tijdens 

de volgende ALV te agenderen. 

 

6) Wedstrijdzaken 

Ynze geeft aan, dat de indeling voor het komend seizoen rond is. Hij geeft een korte 

toelichting en legt uit waarom sommige wensen wel en andere niet gehonoreerd konden 

worden.  

Daar er (op het moment van de ALV) problemen zijn met de beschikbaarheid van 

verenigingsgegevens op de website van de bond, zal Ynze een overzicht maken van 

teamleiders, wedstrijdleiders en speellocaties, en deze naar alle verenigingen mailen. 



Het voorstel van Schaesberg omtrent ratingverwerking wordt doorgenomen. Ynze vindt het 

voorstel op zich prima, maar daar het huidige programma dit nog niet ondersteunt, zal een 

eventuele wijziging pas in het seizoen 2017-2018 doorgevoerd kunnen worden.  

Ynze werkt een voorstel uit voor de voorjaarsvergadering van 2017. 

Het voorstel van Maastricht inzake wedstrijdreglement wordt aangenomen, met dien 

verstande dat misbruik van deze aanpassing (indien vastgesteld door de competitieleider) 

aangepakt zal worden. 

 

7) Verkiezingen 

Voorstel commissie van beroep wordt unaniem aangenomen. 

Voorstel bestuur LiSB wordt eveneens unaniem aangenomen. 

 

8) Regio bijeenkomsten 

De vergadering erkent het belang van actie op gebieden als ledenwerving, ledenbehoud, 

jeugdzaken et cetera. 

Besloten wordt, dat Jean van Kan  een en ander zal opstarten en coördineren. 

 

9) Verenigingsondersteuning 

Helaas zijn er geen inzendingen binnengekomen die aanspraak kunnen maken op de 

toekenning van een prijs.  

Het bestuur zal zich beraden op een eventuele aanpassing van het concept. 

 

10) PR 

Jean had al een aantal reacties ontvangen over onvrede betreffende de website. Ook tijdens 

de ALV wordt er enig ongenoegen geuit, met name door de vertegenwoordigers van 

Voerendaal, die stellen dat de website technisch en financieel niet aan de norm voldoet. 

Bestuur en vergadering beamen dit. Er worden tips uitgewisseld en hulp aangeboden. 

De website zal opnieuw geagendeerd worden tijdens de volgende ALV. 

 

11) KNSB 

Jan Stomphorst geeft de laatste stand van zaken omtrent de vierde klasse KNSB. Er zijn nog 

wat haken en ogen, maar de vierde klasse komt er zeker aan. Eventueel wordt er al gedacht 

aan klasse 5, 6 enzovoorts. De plannen worden tijdens de bondsraad gepresenteerd. De 

huidige commissie bestaat uit voor- en tegenstanders . 

 Verzoek om de KNSB nieuwsbrief door te sturen naar al jullie leden (per vereniging, 

uit te voeren door de secretaris van elke vereniging). 

 Nadruk op het belang van regio bijeenkomsten. Jeugd is daarbij de basis. 

 Invullen en analyseren van de vitale verenigingen test. De KNSB is beschikbaar voor 

vragen en ideeën. 

 De KNSB heeft veranderingen ondergaan in bestuur en commissies. Er zijn relatief 

jonge en zeer ambitieuze mensen aan de slag gegaan.  

 Speerpunt jeugd: voor 2020 dienen alle kinderen tussen 6 en 9 jaar, in aanraking 

geweest te zijn met schaken. 



12) Rondvraag en sluiting 

Jan Schoffelen geeft aan, dat Heerlen, na 3 jaar, nu stopt met de organisatie van het 

open LK snelschaken voor teams. Dit punt zal tijdens de volgende ALV geagendeerd 

worden, op dit moment zijn er geen aanmeldingen.  

 

Ruud Lemmers vraagt of er sponsors zijn voor de bond, en of hier op enige manier 

aandacht aan besteed wordt.  Wat betreft de bond, is er nog geen sponsor gevonden. 

Limburg open is eveneens op zoek naar sponsors, ook omdat de LiSB bijdrage afgebouwd 

gaat worden. 

Afgesproken wordt, dit punt (voor zover sponsoring van de LiSB) te agenderen bij de 

eerstvolgende ALV. 

 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit Walter de vergadering. 

 

Jean van Kan 

Secretaris Limburgse schaakbond. 

 

 

 

 

 

 


